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Bjørn Nymoen

Emne: VS: Referat

Fra: Svein Otto Schjerven [mailto:ot‐schje@online.no]  
Sendt: 15. september 2014 08:30 
Til: Bjørn Nymoen; Ole Herman Nordby 
Emne: Fwd: Referat 
  
Til stede: Ingeborg K. Sølverud, Tor Tingbø, Torstein Sagen, Magne Aven, Svein O. Schjerven, Jon Petter 
Helgetad.(Per Halvor og Otto meldte avbud) 
  
Saker: 

1. Programforslag for høsten 
            Program for sept. måned er klart. Faste poster utover høsten forøvriger; Guvernørbesøk 11.nov., fellesmøte 
med forsvarsforeningen 18 Nov.(FSJ kommer), Peismøter 25.Nov., julemøte 16 des., møtefri 23 og 30 des. 
Forslag til mulige foredragsholdere. 

 Godsterminal v/Helland 
 Byen vår, v/Heidi N. Midtskogen 
 Ernæringsfysiologi v/Ottar Joakimsen 
 Kongsberg Gr. 200 år v/Even Aas 
 Riksrevisjon v/Jørgen Kosmo 

Forslag til vårprogrammet: 
 Tollvesenet v/Røise 
 Mil.Attache Moskva 
2. Rekrutterings strategi 
 Vi bør fokusere på de mellom 45 - 55år. Yngre er i sin mest travle livsepoke, noe vi også har erfart med våre 

nye unge medlemmer! 
 Hva slags image har vi utat, og er den slik vi ønsker? 
 Informere om hvem vi er, hva vi er og hva vi jobber med. Tror vi blir sett på som en lukket forsamling ala 

losjene! 
 Informere om møteplikt (50%), da et møte i uken er mye for mange. 
 Martin orientere om status på lista idag 
 Vi må også følge opp de som ikke møter, slik at vi ungår mange «sovende" medlemmer som sperrer for 

tilgang av nye i og med at taket er satt på 52 medlemmer.            
3. Humanitær innsats 
 Uganda prosjektet bør videreføres 
 Diakoni arbeidet bør vurderes 
 Løypemaskin til BSK 
 Ungdoms utvikling bør prioriteres og evalueres 
 Søke å skape et internt prosjekt som kan gi medlemmene mere sosialt, og muligens skaffe noen ekstra 

kroner i kassa til de prosjektene vi ønsker å bidra til. Kanskje våre «storbønder» har noe de sliter med å få 
utført på gårdene? 

4. Paul Harris Fellow 
 foreslår en pause iår! 
5. Synlighet i lokalmiljøet 
 Få ut de mulighetene som bla annet nyskerrig prisen og ungdomsarbeidet bidrar til(god dekning iår!). Må 

også benytte muligheten kjente fordragsholdere gir. Media liker jo de! 
  
Referent 
Svein Otto 
 


